

13 September 2017

Dear FS1 Parents

Thank you for your support and cooperation this past week to help your son settle into his new school routine. It is essential that we work together to ensure that we give your son a wonderful, productive first year at school.

We would therefore like to invite you to a special FS 1 Curriculum meeting:

When: **Sunday 17 September**

Where: **Miss Amira's classroom**

Time: **1pm – 2pm.**

This meeting is for parents only. We kindly ask that you make arrangements for your son to return home after his school day.

The purpose of the meeting is to familiarise you with the FS1 curriculum. You will be informed about swimming, PE, clubs and much more! Importantly we will go through ways that you can support your son's development.

We look forward to welcoming you to this important event.

Yours sincerely



Glyn Kilsby
Headmaster



Alison Dawson
Primary Co-Head



Michelle France
Primary Co-Head

١٣ سبتمبر ٢٠١٧

السادة أولياء أمور تلاميذ الصف التمهيدي الأول (FS1)،

نشكركم على دعمكم وتعاونكم خلال الأسبوع الماضي في مساعدة نجلكم على الاستقرار في مدرسته الجديدة. من الضروري أن نعمل سوياً من أجل ضمان عام دراسي رائع ومثمر لنجلكم.

لذلك، نود دعوتكم إلى اجتماع خاص للتعريف بمنهاج الصف التمهيدي الأول:

التاريخ: الأحد الموافق ١٧ سبتمبر

المكان: صف مس أميرة

الزمان: ١:٠٠ - ٢:٠٠ بعد الظهر

هذا الاجتماع مخصص لأولياء الأمور فقط. يرجى التكرم بإجراء الترتيبات اللازمة لعودة نجلكم إلى المنزل بعد انتهاء دوامه المدرسي.

الهدف من هذا الاجتماع هو تعريفكم على منهاج الصف التمهيدي الأول. سيتم إعطاؤكم المعلومات حول السباحة والأنشطة الرياضية والكثير! سوف نستعرض لكم الطرق التي يمكنكم من خلالها مساعدة ودعم نجلكم في مرحلة النمو والتطور.

نتطلع إلى الترحيب بكم في هذا الحدث الهام.

المخلصون



ميشيل فرانس
مساعد المدير



أليسون دوسن
مساعدة المدير



جلين كيلزي
المدير